
CONSILIUL LOCAL GIURGIU

P R O C E S  - V E R B A L
încheiat astăzi, 19 decembrie 2018,

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local

Prin Dispoziţia nr.1356 din 13 decembrie 2018 consilierii au fost invitaţi la şedinţa
ordinară a Consiliului local din data 19 decembrie 2018, ora 1400, care are loc în sala de
şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51.

Prezenţi:

1. Sîrbu Mitică
2. Neacşu Lucian
3. Ciocîltan-Falan Corina Ionela
4. Nichita Tereza
5. Muscalu Ionel
6. Ilie Clement
7. Săndulescu Petronela Marinela
8. Dragomir Ion
9. Pălăngeanu Dunia
10.Sîrbu Adelina Veronica
11.Matei Mihai
12.Oprişan Gigi
13.Ţigănilă George
14.Pick  Ladislau
15.Ciulacu Mirela
16.Vladu Alexandru
17.Cioacă Ionuţ
18.Ionescu Liviu-Ovidiu
19.Gâdea Gheorghe
20.Meclea Alina

Absenţi: 

1. Anghelescu Adrian Valentin

Preşedinte  de şedinţă este  doamna Ciocîltan Falan Corina Ionela,  aleasă prin
H.C.L. nr.516 din 28 noiembrie 2018.
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Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Bună  ziua,  doamnelor  iș
domnilor! Începem edin a de astăzi prin a ascultaș ț  imnul de stat al României. 

Vă mul umesc! Dau cuvântul doamnei Băiceanu pentru prezen ă.ț ț
Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi 20 de consilieri, este îndeplinit

cvorumul legal.
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Mul umesc! Înainte de a intra înț

ordinea de zi,  supun la vot procesul verbal din data de 28 noiembrie 2018. Cine este
pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Supun la vot procesul verbal din data de 17 decembrie 2018. Cine este pentru? 20
voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Trecem  la  votarea  ordinii  de  zi  care  cuprinde  37  de  puncte,  plus  punctele
suplimentare.

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permite i, înainte de a vota ordinea de zi,ț
a  vrea să suplimentez ordinea de zi cu apte puncte suplimentare:ș ș

- Punctul 01: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii dosarului de finan areț
a  proiectului  Festivalul  ”Dunărea  la  Giurgiu”,  pentru  finan are  prin  Programulț
Opera ional pentru Pescuit i Afaceri Maritime (POPAM) 2014-2020, în cadrul Măsurii 2ț ș
- ”Promovarea zonei i a produselor pescăre ti din teritoriul FLAG”;ș ș

- Punctul 02: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii dosarului de finan areț
a proiectului ”Tradi ii i obiceiuri pescăre ti dunărene în teritoriul FLAG Giurgiu”, pentruț ș ș
finan are prin Programul Opera ional pentru Pescuit i Afaceri Maritime (POPAM) 2014-ț ț ș
2020, în cadrul Măsurii 2 - ”Promovarea zonei i a produselor pescăre ti din teritoriulș ș
FLAG”;

- Punctul 03: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate privind
achizi ia de autovehicule cu nivel scăzut de poluare, pentru transportul în comun;ț

- Punctul 04: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de venituri
i cheltuieli pe anul 2018 al Societă ii Comerciale GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A.;ș ț

-  Punctul  05:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  documenta iei  tehnico-ț
economice (Memoriu justificativ) pentru proiectul ”Servicii transport pescari i agrementș
pe Canalul Sf. Gheorghe/Plantelor;

- Punctul 06: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii cererii de finan are aț
proiectului ”Servicii transport pescari i agrement pe Canalul Sf. Gheorghe/Plantelor”,ș
pentru finan are prin Programul Opera ional pentru ț ț Pescuit  i  Afaceri  Maritimeș
(POPAM) 2014-2020, în cadrul Măsurii 1 - ”Diversificarea   activită ilor  i  sprijinireaț ș
comunită ilor pescăre ti, crearea de ț ș valoare adăugată i de locuri de muncă în teritoriulș
FLAG”;

-  Punctul  07:  proiect  de hotărâre  privind aplicarea UAT Municipiul  Giurgiui  la
Programul privind reducerea emisiilor de gaze cu efect de seră în transporturi, prin
promovarea infrastructurii pentru vehiculele de transport rutier nepoluant din punct de
vedere energetic: sta ii de reîncărcare pentru vehicule electrice în municipiile re edin ă deț ș ț
jude  - Ordin nr.760 din 17 iulie 2018.ț

Doamna  consilier  Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Supun  la vot ordinea de zi cu
cele  37  de  puncte,  plus  cele  7  suplimentare. Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.
Împotrivă? Abţineri? 
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Punctul  1:  proiect  de hotărâre privind stabilirea  impozitelor i  taxelor localeș
pentru anul fiscal 2019

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna  consilier  Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Raportul  comisiei  de servicii

publice.
Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz

favorabil.
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de urbanism.
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii?
Domnul  consilier igănilă  GeorgeȚ :  A  vrea  să  rog  colegii  Partidului  Socialș

Democrat, cât i pe cei de la ALDE, să fie de acord, să fie alături de noi, ca să nu seș
mărească nici un fel de taxe i impozite i să rămână exact ca în 2018. În 2019 să nuș ș
avem nici un fel de mărire. Vă mul umesc foarte mult!ț

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă  îmi permite i, pentru că ar trebui până laț
urmă să fim bine informa i. Nu se modifică decât câteva articole i care nu au o pondereț ș
foarte mare. Nu am să fac încă o expunere privind situa ia financiară a municipiului vis-a-ț
vis  de  sumele  defalcate  TVA care  trebuia  să  le  plătim i  cotele  I.V. care  le-a  primitș
municipalitatea în condi iile scăderii impozitului pe venit de la 16% la 10%. Prin acesteț
două  hotărâri  care  au  fost  date  la  sfâr itul  anului  2017  pentru  2018  i  care- i  auș ș ș
aplicabilitate în 2019, municipalitatea a fost văduvită de aproape 10 milioane de lei noi -
100 de miliarde, bani care nu au mai venit.

Este simplu i dacă a i observat, nu am venit cu modificări sau cu probleme foarteș ț
apăsătoare privind impozitele la popula ie pentru că nici nu am avea un efect foarte mare.ț
Din suma totală colectată la nivelul DITL-ului de 250-270 de miliarde, bani vechi, doar
20 de miliarde reprezintă impozitele de la persoanele fizice. Deci, nu reprezintă un câ tigș
foarte mare dacă am cre te impozitele la persoanele fizice.ș

i dacă observăm foarte bine, există o singură majorare sau câteva majorări, darȘ
care nu sunt semnificative ca i câ tig al municipalită ii. E la fel! La popula ie, tot 0,1 câtș ș ț ț
am avut în 2018, avem i 2019, la persoane juridice tot 1,3, cum am avut. i vreau să văș Ș
spun domnilor  de la liberali  că Primaria Alba Iulia a cerut  mărirea cu maxim 20% a
impozitului la persoanele juridice, de la 1,3 i a mai mărit cu 20%. Oradea care are primarș
tot liberal, a mărit cu 20%, Aradul a mărit cu 20%, Clujul a mărit cu 20%. Deci, ora eș
administrate de liberali! Deci, nu este o politică social-democratică de a mări tarifele sau
taxele i o politică liberală de a le mic ora.ș ș

Domnul consilier igănilă GeorgeȚ : Face i o compara ie prea mare, fa ă de Oradeaț ț ț
i alte ora e!ș ș

3



Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! Păi, asta ma încercat să vă explic!
Domnul consilier igănilă GeorgeȚ : Dacă guvernul responsabil, cum spune i că nu eț

atât de semnificativ, de ce oare ine i neapărat să mărim?ț ț
Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă a i în eles! La persoane fizice a rămas la fel.ț ț

Deci, cetă eanul nu va plăti mai mult! La cetă eni au tot 0,1, la persoane juridice e tot 1,3,ț ț
nu am mărit. Singura majorare i aici mi se pare normal ca dvs. să sus ine i pentru căș ț ț
ave i activită i liberale, dar nu cere i consilierilor social-democra i să voteze o problemăț ț ț ț
care ine strict de activitate liberală. Aici se discută de o majorare de la 0,2 la 0,4 iț ș
puteam să mergem până la 1,5, domnilor consilieri, la clădirile reziden iale folosite înț
scop nereziden ial. Adică, acele birouri ale avoca ilor care sunt la parter de bloc sau înț ț
apartamente, acele spa ii care le folosesc în activită i liberale, eu tiu, entită i care suntț ț ș ț
liberale i care câ tigă bani mul i. Haide i să fim reali ti! Nu putem să venim să spunemș ș ț ț ș
acum i nu e o cre tere foarte mare, este de la 0,2 la 0,4 i puteam să mergem la 1,3. Încăș ș ș
o dată vin să spun! Nu câ tigă! E o chestie de repara ie morală fa ă de cetă ean. Persoanaș ț ț ț
fizică, a a cum spune i dvs., se între ine greu i îi e greu, are acela i nivel, adică 0,1 i arș ț ț ș ș ș
însemna ca asocia iile liberale să plătească la fel ca o persoană fizică. Nu mi se pareț
corect! Acesta este punctul meu de vedere pe care îl transpun, vi l-am transpus în această
hotărâre  i  vi  l-am supus aprobării  dvs..  Încă o dată,  repet,  puteam conform legii  săș
mergem până la 1,3.

Doamna Ciulacu Mirela: Dar, putem să le i men inem!ș ț
Domnul primar Barbu Nicolae: Este decizia dvs.! Este decizia fiecăruia!
Domnul consilier igănilă GeorgeȚ :  Mai ales că nu este o valoare chiar  atât  de

mare.
Domnul primar Barbu Nicolae: Este o chestie reparatorie fa ă de persoana fizicăț

care plăte te  la  fel  ca  un avocat  care  are...  Nu am nimic  cu avoca ii!  Să te  fereascăș ț
Dumnezeu să ai nevoie de ei! Avoca ii i domnul doctor, la fel! Să fim sănăto i, să nuț ș ș
avem probleme juridice! De medic, de avocat i de preot, să nu ai nevoie!ș

Doamna Ciulacu Mirela: i medicii i avoca ii sunt cetă enii acestui ora !Ș ș ț ț ș
Domnul primar Barbu Nicolae: Da! i am zis eu ceva?Ș
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Trecem la vot! Cine este pentru?

15 voturi pentru. Împotrivă? 1 vot împotrivă (domnul Matei Mihai). Abţineri? 4 ab ineriț
(domnul igănilă George, Sîrbu Adelina, Ciulacu Mirela, Meclea Alina).Ț

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea majorării impozitelor pe clădiri
i  terenuri  pentru  clădirile  i  terenurile  neîngrijite  de  pe  raza  Municipiuluiș ș

Giurgiu, pentru anul fiscal 2019

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de urbanism.
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Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii?
Domnul consilier Vladu Alexandru: Vroiam să tiu dacă pentru anul care se închideș

acum, am avut această taxare cu 500%? Dacă s-a taxat?
Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Nu s-a pus în aplicare pentru că durează doi

ani de când o ini iezi i până o pui în aplicare. De anul acesta putem să le luăm banii! Doiț ș
ani a durat procedura, dar a fost dată legea a a de bine încât...ș

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Trecem la vot. Cine este pentru?
20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?

Punctul 3:  proiect de hotărâre privind  aprobarea acordării reducerii cu 1% a
impozitului/taxei  pe clădiri  pentru clădirile  nereziden iale  situate  pe teritoriulț
Municipiului Giurgiu, care au arborat steagul României pe perioada întregului
an calendaristic, aflate în proprietatea persoanelor juridice sau concesionate ori
închiriate acestora

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan Falan Corina Ionela:   Raportul  comisiei  de buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de urbanism.
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii?
Domnul consilier Matei Mihai: Consider că 1% e mult prea pu in. Puteam propuneț

10%!
Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Domnule consilier, 10% deja au, dacă plătesc

mai devreme. Vreau să vă spun un singur lucru: sunt de zece ori mai liberal ca i gândireș
decât dvs., a a că nu-mi povesti i mie de ce înseamnă măsuri liberale i măsuri social-ș ț ș
democrate. Eu vreau să vă spun că toate firmele beneficiază de 10% scutire dacă plătesc
până la 31 martie. Deci, din punctul acesta de vedere au această facilitate.

Nu e normal ca să dai o facilitate ca să- i manife ti patriotismul i iubirea fa ă deț ș ș ț
patrie i fa ă de însemnele patriei, dar am zis că e un început. i poate că acei cetă eni,ș ț Ș ț
acele firme, vor realiza că 1% înseamnă ceva. Nu e foarte mult! Să ti i că dacă to i careș ț ț
au sedii, dar nu to i au sedii în zone, la un moment dat vizual sau la vedere, au spa ii, auț ț
i terenuri intravilane i terenuri extravilane i acolo nu au construc ii i nu au cum să- iș ș ș ț ș ș

pună steagul pe terenul respectiv.
Să  ti i  că  la  nivel  de  impozit  pe  clădire  aferente  persoanelor  juridice,  sumaș ț

respectivă reprezintă moto grosso, cred că nu mai mult de 20-40 de mii de lei, impactul.
Cel mult 48 de mii de lei/an va fi o reducere. Cel mult! Să ti i că, contează impactulș ț
vizual,  contează până la urmă! Mergi prin alte ări  i  oamenii pun dintr-un sentimentț ș
patriotic personal, afi ează sau pun la intrarea în magazin steagul na ional. Nu merg maiș ț
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departe de Turcia, că acolo este o mândrie să- i pui steagul na ional. Încercăm! Poate că eț ț
un început. Nu tiu, să vedem ce se va întâmpla!ș

Domnul consilier Vladu Alexandru: i eu sunt de acord, dar e o chestie mai mult deȘ
patriotism decât de bani. 1% nu e mult. Cred că e o treabă de patriotism, fiecare ar trebui
să facă lucrul acesta gratis.

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Trecem la vot. Cine este pentru?
20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?

Punctul 4:  proiect de hotărâre privind  aprobarea completării  Regulamentului
privind  activitatea  de  blocare,  ridicare,  transport  i  eliberare  aș
autovehiculelor/vehiculelor  sta ionate,  parcate  neregulamentar/abandonate  peț
domeniul  public  al  Municipiului  Giurgiu,  precum  i  prevederi  privindș
respectarea  normelor  de  parcare  pe  domeniul  public  în  parcările  de
domiciliu/re edin ă sau sediu/punct de lucru, de pe raza Municipiului Giurgiu,ș ț
forma consolidată,  aprobat prin Hotărârea Consiliului  Local al  Municipiului
Giurgiu nr.323/29.08.2018

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la

vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  5:  proiect  de  hotărâre  privind  men inerea  în  anul  2019  a  tarifelorț
pentru  utilizarea  domeniului  public  i  a  domeniului  privat  al  Municipiuluiș
Giurgiu,  aprobate  prin  Hotărârea  Consiliului  Local  al  Municipiului  Giurgiu
nr.450/2017

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna  consilier  Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Raportul  comisiei  de servicii

publice.
Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz

favorabil.
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Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la
vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  6:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  Comisiei
sociale  de analiză i  solu ionare a cererilor de atribuire a locuin elor pentruș ț ț
tineri construite prin A.N.L., administrarea, exploatarea i închirierea acestora,ș
aflate pe raza Municipiului Giurgiu

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la

vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  7:  proiect  de  hotărâre  privind  constatarea  dreptului  de  proprietate
privată asupra unor terenuri situate în intravilanul Municipiului Giurgiu

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la

vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  8:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea dezmembrării  unui  teren
apar inând domeniului privat al Municipiului  Giurgiuț

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la

vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?
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Punctul 09: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în
domeniul  public  al  Municipiului  Giurgiu  a  unui  teren  situat  în  intravilanul
Municipiului Giurgiu

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Discuţii? Dacă nu sunt, supun la

vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul 10:  proiect de hotărâre privind  aprobarea cotei de evacuare a apelor
menajere în sistemul de canalizare pentru consumatorii casnici, în procent de
95% din cantitatea totală de apă rece furnizată pentru Operatorul Regional S.C.
APA SERVICE S.A.

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna  consilier  Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Raportul  comisiei  de servicii

publice.
Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz

favorabil.
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la

vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  11:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  Actului  adi ional  nr.3  laț
contractul  nr.15.071  din  data  de  28  aprilie  2017  pentru  delegarea  gestiunii
directe a Serviciului de iluminat public în Municipiul Giurgiu

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Raportul  comisiei  de servicii

publice.
Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz

favorabil.
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Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Discuţii? Dacă nu sunt, supun la
vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  12:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  Contului  de  execu ie  alț
Bugetului Local pentru trimestrul IV 2018

Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-
finanţe.

Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii?
Domnul consilier Vladu Alexandru: Gradul de colectare este mic, 54%. Totu i careș

sunt sursele care nu au fost atrase?
Domnul  primar  Barbu  Nicolae:  În  primul  rând,  după  cum vă  spuneam,  după

conferin a de presă, mă a teptam să-mi ridica i mingea la fileu i îmi place să vin pregătit.ț ș ț ș
Este un articol din ”Adevărul” că ora ele s-au trezit cu găuri la buget care ajung i laș ș
50%. i aici se spune care sunt cele mai afectate, este un raport al AMR-ului în careȘ
spune că cele mai afectate sunt: Constan a minus 50%, Giurgiu, pe locul doi cu minusț
45% din sursele  care trebuiau să  ne vină.  Lugoj minus 34%, Târgovi te  minus 31%,ș
Sfântul Gheorghe minus 30%.

Când s-a făcut bugetul la începutul anului, cu to ii tim că au fost sincope în a seț ș
închide acel buget, să fie echilibrat i atunci singura sursă viabilă au fost administra iileș ț
locale, cu condi ia ca la prima rectificare să primim la nivelul anului 2017. La nivelulț
anului 2017 am avut un buget din impozit pe venit i din cote defalcate TVA de la bugetulș
de stat de aproape 50,5 milioane de lei. Deci, 505 miliarde! Până luna trecută, nu aveam
decât sub 40. Deci, aveam un deficit de aproape 11 milioane. Am primit acea rectificare a
sărăciei, a sărăciei, cum au spus-o unii. Adică s-au dat bani doar în jude ele care chiarț
erau sărace, care chiar au fost văduvite de surse de la bugetul de stat i unde calculul nu s-ș
a făcut corect. În aceste sume nu intră i suma pe care am primit-o, de 4 milioane de lei iș ș
care ne-a asigurat sursele ca să plătim salariile la servicii, să plătim datoriile pe care le
aveam i să zicem că în sfâr it, la anul oamenii vor avea cu to ii salarii, i la societă ileș ș ț ș ț
Primăriei, nu numai în cadrul Primăriei.

Cel de-al doilea a fost, amenzile de la popula ie. Când s-a luat decizia, pe bunăț
dreptate s-a luat la ini iativa Asocia iei Municipiilor din România, ca în ordinea plă ilor săț ț ț
intre amenzile pe primul loc i după aceea să se plătească impozitele i taxele locale. Aș ș
fost o decizie bună, că a a puteam să-i obligăm. Avea nevoie de un document, trebuia să-lș
ducă, amenzile erau la i altele, nu intrau în... A fost o decizie bună, dar o decizie proastăș
până la capăt. Pentru că omul dacă nu are bani, are amenzi de 10 mii de lei i are de plătitș
impozit de 150 sau 200 i în momentul ăla nu-l plăte te. Nu-l plăte te nici pe ălă, nu oș ș ș
mai  plăte te  nici  pe  cealaltă,  doar  când  ajunge  cu  cu itul  la  os  i  are  nevoie  de  unș ț ș
certificat fiscal. i avem probleme din punctul ăsta de vedere că nu mai încasăm niciȘ
veniturile.
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Iar cel de-al treilea punct care este, este pentru că în fiecare an venim cu cheltuieli
din anul precedent, cu plă i de efectuat din anul precedent. Totdeauna banii au venit dinț
mai pu in în mai pu in de la bugetul de stat i nu ne acoperim toate cheltuielile i atunciț ț ș ș
venim cu arierate pe anul următor. i trebuie să plăte ti arierate care se duc automat înȘ ș
primele plă i pe care le faci la începutul anului i asta este.ț ș

Dar, vreau să vă asigur domnule consilier, că m-am informat. Situa ia este identicăț
din 2012 până la zi. Acela i grad am avut i în 2012. Singurul an în care am avut, deci, înș ș
2012 am avut 66 cu 65, în 2013 a fost un an atipic, am avut 81 cu 79. Dar, nu vreau să-mi
aduc aminte de ce. Atunci era prim-ministru domnul Ponta i la sfâr it de an au venit baniș ș
foarte mul i pe echilibrare. in minte că am plătit inclusiv pe 29 sau 30 decembrie.ț Ț

Astăzi am primit o veste atât de bună de la Finan e! Aveam de plată, ultima zi deț
plată la Trezorerie era 28 i astăzi mi-au trimis pe execu ia bugetului că ultima zi de platăș ț
este vineri la ora 1000 la Trezorerie. Nu po i să închizi, nu po i să plăte ti tot. Deci, tot ceț ț ș
vin încasări de miercuri i de joi, banii îmi intră vineri i nu mai am cum să-i cheltui. i laș ș Ș
fel,  credit  i  nimic.Deci,  nu po i  să  faci  administra ie,  să  închizi  Primăria  cu 10 zileș ț ț
înainte de sfâr itul  anului,  pe un motiv pe care nu l-am în eles,  la  nivel de ministru-ș ț
secretar  de  stat,  că  ne-am învă at  să  plătim până în  ultima  zi  a  anului.  Păi  i  care-iț ș
problema? Închidem Primăria, închidem Ministerul de Finan e i plecăm acasă! Dar, nuț ș
mi se pare normal.

În 2014 am avut 65 cu 65, în 2015 am avut 65 cu 65. Deci, suntem acolo în fiecare
an. În 2016 – 66,99 cu 65,74 i anul acesta avem, în 2017 – 67 cu 64 i acum avem 64 cuș ș
62, în condi iile în care ne-au intrat 4 milioane. Deci, cam a a ne încadrăm an de an,ț ș
tocmai pentru faptul că nu reu im să avem sursele pe care ni le preconizăm, dar nici nuș
putem să-i cheltuim că, uita i-vă de o lună jumate nu prea mai lucrăm cum trebuie.ț

Domnul consilier Vladu Alexandru: Dacă ne afectează cota noastră de participare
la proiectele europene?

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu!
Domnul  consilier Vladu Alexandru:  Dacă,  totu i  pentru anul  următor, având înș

vedere ce s-a întâmplat, încercăm să facem un buget, să ne propunem mai pu in, dar săț
facem mai mult. Putem de fiecare dată în cursul anului să rectificăm bugetul i pozitiv, nuș
numai negativ.

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! E un punct de vedere, dar dacă îl acceptăm iș
asta  v-o spun i  dvs.  o  ti i  foarte bine,  ca  i  mine.  Dacă o acceptăm, nu vom reu iș ș ț ș ș
niciodată să ne ducem la îndeplinire tot ce avem. Că dacă rectificăm în agugust i aducemș
surse în august i demarăm proceduri de licita ie i de contractare în august, nu mai facemș ț ș
nimic pe anul acela. Licita iile se fac i tot ce înseamnă, se fac din martie când ne vineț ș
bugetul. În acest moment, a i văzut că nu am venit cu buget. Vom merge i noi cum mergeț ș
bugetul de stat 1/12 i vom vedea în ianuarie ce vom avea.ș

Este normal să demarăm toate lucrările, să le avem începute, să le avem licitate,
urmând ca pe măsură ce avem bani, să alocăm surse i să lucrăm. Dar, dacă acum nu amș
fi avut i primeam banii cum i-am primit acum pe sfâr it de an, nu avem cum să-i maiș ș
folose ti i-i dădeam înapoi la bugetul de stat. Mi-e greu să cred că vom face acest lucruș ș
pentru că atunci nu am mai face nimic în ora .ș
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule primar i  astăzi avem, dacă le-amș
numărat eu bine, 15 proiecte pe investi ii i bineîn eles, fiecare are i cota de participare aț ș ț ș
Primăriei. A a că, de asta spuneam, ne întindem foarte mult i nu vreau să deschidemș ș
antiere i să rămână neterminate.ș ș

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! Domnule consilier, antiere am deschis iș ș
nu au rămas din lipsă de bani. Au rămas din cauza constructorilor i a timpului care a fost.ș
Totdeauna i-am pisat  i  i-am pistonat  i  le-am spus:  lucra i,  că  avem bani!  Deci,  laș șț ț
investi ii nu s-a pus problema pentru că marea majoritate au fost finan ate din credit. Maiț ț
avem  proiecte  europene  care  au  fost  finan are  din  sursă  externă.  Avem  pentru  eleț
cofinan area i sus inerea financiară, avem asigurată prin acele credite bancare i îi rog, leț ș ț ș
spun tuturor: aduce i situa ii de lucrări, lucra i, că avem bani. Noi nu ne-am putut plătiț ț ț
serviciile.  Aici a fost problema cea mai mare. Serviciile publice! Nu am avut bani pe
sec iunea de func ionare, dar pe sec iunea de dezvoltare, nici un proiect nu a stat dinț ț ț
cauză că nu am plătit. Nici unul!

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Trecem la vot. Cine este pentru?
20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?

Punctul  13:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  declan ării  procedurii  deș
atribuire a unui număr de 30 autoriza ii taxi disponibile în Municipiul Giurgiuț

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Raportul  comisiei  de servicii

publice.
Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz

favorabil.
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la

vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  14:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  rectificării  Bugetului
centralizat  al  institu iilor  publice  finan ate  integral  sau  par ial  din  venituriț ț ț
proprii i subven ii pe anul 2018ș ț

Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-
finanţe.

Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la
vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?
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Punctul 15:  proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a
sumei de 400 lei, pentru achizi ionarea cadourilor oferite salaria ilor  ț ț Direcţiei
Administrare Active din Proiecte cu Finan are Europeană,ț  în beneficiul copiilor
acestora, cu ocazia sărbătorilor de iarnă-Crăciunul

Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-
finanţe.

Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la
vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  16:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  bilan ului  tehnologic  alț
SACET Giurgiu i a pierderilor tehnologice, pentru activită ile de transport iș ț ș
distribuire a energiei termice, prestate de S.C. Global Energy Production, pentru
anul 2015

Doamna  consilier  Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Raportul  comisiei  de servicii
publice.

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz
favorabil.

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii?
Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu vroiam să întreb totu i, că nu avem avizulș

de la A.N.R.E. i dacă noi avem posibilitatea să aprobăm aceste pierderi, neavând acestș
aviz. Este clar că trebuie să aibă i  acest aviz. Dacă este legal i  putem aproba acestș ș
proiect? De fapt,  sunt două proiecte. Deci,  la  lege, spune că trebuie să aibă i  avizulș
A.N.R.E. i nu-l are. Acum întreb dacă suntem sau nu în legalitate, să nu ne zică mâine,ș
poimâine cineva, că de ce am aprobat din moment ce nu are avizul A.N.R.E.-ului.

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu tiu că nu se mai dă aviz A.N.R.E..ș
Domnul  Manolescu  Sergiu:  Prin  modificarea  legii  nr.51,  legea  tuturor  legilor

speciale care se ocupă de serviciile publice, prin modificarea unui articol din legea 51,
amploarea  de  reglementare  este  absolvită  de  a  da  aviz  anterior  hotărârii  de  Consiliu
Local.  Dacă vă aduce i  aminte,  doamnelor i  domnilor  consilieri,   i  la  pre  am avutț ș ș ț
acela i lucru.ș

Domnul primar Barbu Nicolae: Când apar inea de A.N.R.S.C., înainte se lua de laț
A.N.R.S.C. avizul înainte i aprobam noi. Au trecut la A.N.R.E..ș

Domnul consilier Vladu Alexandru: Dacă este legal, este legal. În documenta ie seț
lasă a a, oarecum în aer pentru că spune că: având în vedere prevederile art.40, alin.3 dinș
legea 325/2006, legea serviciul public de alimentare cu energie termică care precizează că
pierderile  se  aprobă  de  autoritatea  administra iei  publice  locale,  având  în  vedere  oț
documenta ie elaborată pe baza bilan ului energetic întocmit de opertatorul i avizat deț ț ș
autoritatea  competentă.  Autoritatea  competentă  este  A.N.R.E..  A a  spune  i  laș ș
argumentele de oportunitate. Deci, nu am o problemă să nu votăm, numai să fie legal.
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Domnul primar Barbu Nicolae: Tot la oportunitate, dacă mergem mai jos, spune
a a: inând seama de procesul de modificare a legisla iei specifice a alimentării cu energieș ț ț
termică, proces în care autoritatea competentă nu are temei legal să avizeze, autoritatea
locală  trebuie  să  procedeze  la  aprobarea  documenta iilor,  doar  pe  baza  proprieiț
competen e. Luând act de adresa Global Energy Production prin care se pune la dispozi ieț ț
documenta ia aferentă, precum i coresponden a cu autoritatea competentă, ini iativa esteț ș ț ț
sus inută.  Sunt  domenii  care  exced,  dar  mă  bazez  pe  personalul  care  până  la  urmăț
răspunde de.

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Trecem la vot. Cine este pentru?
19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 ab inere (domnul Matei Mihai).ț

Punctul  17:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  bilan ului  tehnologic  alț
SACET Giurgiu i a pierderilor tehnologice, pentru activită ile de transport iș ț ș
distribu ie a energiei termice, prestate de S.C. Global Energy Production, pentruț
anul 2016

Doamna  consilier  Ciocîltan Falan Corina Ionela:   Raportul comisiei de servicii
publice.

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz
favorabil.

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la
vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  18:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  încetării  aplicabilită iiț
Hotărârii  Consiliului  Local  al  Municipiului  Giurgiu  nr.313  din  data  de  21
august 2015 privind transmiterea în administrare a unui spa iu către Centrulț
Cultural Local „Ion Vinea” Giurgiu

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan Falan Corina Ionela:   Raportul  comisiei  de buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la

vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul 19:  proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare
către  Direc ia  Administrare  Active  din  Proiecte  cu  Finan are  Europeană  aț ț
obiectivului de investi ie „Construc ie Hidrotehnică-Regularizare Canal Cama”ț ț

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
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Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Discuţii? Dacă nu sunt, supun la

vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul 20:  proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public
în domeniul privat al Municipiului Giurgiu a unor bunuri aflate în exploatarea
Operatorului Regional S.C. APA SERVICE S.A. Giurgiu

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la

vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  21:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  acordării  avizului  de
principiu în vederea întocmirii studiului de oportunitate, raportului de evaluare,
caietului  de  sarcini,  documenta iei  de  atribuire  i  instruc iunile,  precum  iț ș ț ș
criteriile  de  evaluare  pentru  organizarea  i  desfă urarea  procedurii  deș ș
concesionare prin licita ie publică a terenului situat în Zona Vama Giurgiuț

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz nefavorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz nefavorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de urbanism.
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz nefavorabil.
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii?
Domnul consilier Ilie Clement: Pentru a ti cum votez după epuizarea discu iilor,ș ț

am o nelămurire, de aceea i întreb. tiu că termenul de concesionare s-a redus sau aș Ș
rămas la 25 de ani. Firma în cauză solicită concesionare pe 49 de ani. Care este termenul?
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Domnul director Trăistaru Cristian: Termenul conform legii este de 4-49 de ani
plus o prelungire jumătate din prima perioadă, iar Consiliul a stabilit perioada de 25 de
ani.

Domnul consilier Ilie Clement: Am întrebat pentru că firma solicitantă dore te 49ș
de ani să fie perioada de concesionare. De aceea am întrebat, ca să tiu cum votez.ș

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! A  vrea i eu o completare. Există o cerere aș ș
unei firme care dore te să înfiin eze, este vorba de terenul din spate de la Sunny, cele 12-ș ț
13 hectare câte avem acolo, pe o suprafa ă de 16.000 m.p.. Dore te să facă o parcare cuț ș
mai multe lucruri i dore te să depună pe un proiect european, pe Start Up sau pe ceva,ș ș
sau pe Axa 2.2.. Numai că mi-e teamă i i-am dat să pornească procedura. Axa 2.2. dinș
câte tiu, trebuia să se lanseze în decembrie. Pentru faptul că nu s-a finalizat contractareaș
tuturor proiectelor pe prima lansare, s-a prelungit în ianuarie. Sunt 100 de milioane din
care finan area se va face, primul venit, primul servit. Mi-e greu să cred că va dori doarț
prin  finan are  europeană  să  facă  această  investi ie,  pentru  că  timpul  necesar  să  maiț ț
depună proiectul, eu cred că nu mai există, dar era normal s-o supun aten iei dvs.. Încăț
mai avem pe acest teren o cerere i i-am dat un aviz de principiu pentru un spital în zonaș
din spate. Spital de tratament pentru accidente spinale, măduvă osoasă i alte lucruri.ș

Domnul consilier Pick Ladislau: Este vorba de cel italian?
Domnul primar Barbu Nicolae: Da.
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Trecem la vot. Cine este pentru?

20 Împotrivă? 7 voturi împotrivă (domnul Pick Ladislau, domnul Matei Mihai, doamna
Meclea  Alina,  domnul  Gâdea  Gheorghe,  domnul  Vladu  Alexandru,  domnul  Muscalu
Ionel, domnul igănilă George). Abţineri? 13 ab ineri.Ț ț

Punctul  22:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  vânzării  terenului  în
suprafa ă  de  113,00  mp.,  situat  în  Municipiul  Giurgiu,  strada  Tineretului,ț
adiacent Bloc E2

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Opri an Gigi a părăsit sala.ș
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii?
Domnul consilier igănilă GeorgeȚ : La începutul mandatului nostru de consilieri,

am avut o în elegere, să nu vindem terenurile care fac parte din municipiu. Ba, din contră,ț
suntem de acord să le concesionăm, să le închiriem, dar inând cont de această spe ă,ț ț
chiar  vă  rog  să  vede i  stima i  colegi,  unde  este  amplasat  acest  magazin,  chiar  înț ț
intersec ie.  E  inadmisibi  ca  să  poată  să  fie  un  magazin  cu  ie irea  chiar  în  stradă.ț ș
Trotuarul, atât poate să-l despartă! Eu am să continui ideea mea i să nu vindem acelș
teren i să-l lăsăm cât se poate concesionat, că vă trezi i, nu noi, dar peste o genera ie,ș ț ț
două, în acel loc să se facă cu totul altceva, chiar un sens giratoriu, chiar un alt bloc mai
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micu . Sunt atâtea i atâtea care se pot face acolo. Dacă începem să vindem lângă blocț ș
acel teren, mai vine nu tiu cine, mai vrea încă o bucată de teren. Eu a  întreba-o peș ș
doamna  arhitect  dacă  într-adevăr  cunoa te  spe a,  dacă  a  mers  acolo  să  vadă  dacăș ț
îndepline te toate condi iile i după aceea, a  da voie.ș ț ș ș

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, este vorba de o construc ie dejaț
existentă, are contract, are tot. Nu asta e problema! Deci, avizul s-a dat, are autoriza ie deț
construc ie. Municipiul i administra ia locală este unitate executivă, unitate deliberativăț ș ț
este  Consiliul  Local.  Eu sunt  obligat,  că  altfel  vine i  îmi  face  plângere că nu v-amș
adresat această dorin ă a dumnealor de a cumpăra, de a concesiona. Am această obliga ie!ț ț
Drept urmare, vin în fa a dvs. cu o cerere, decizia este în totalitate a dvs. i vă rog să v-oț ș
exercita i în limita prerogativelor pe care le ave i de consilier. Nu-mi impune i mie! Suntț ț ț
obligat să vă propun aceste lucruri. Dvs. ave i toată libertatea să vota i cum considera i,ț ț ț
nu o lua i ca o obliga ie a mea către dvs.. Eu sunt obligat fa ă de cetă eanul care a făcutț ț ț ț
cererea, că dacă nu o aduc în fa a dvs., vine i-mi face plângere i-mi spune: domne, i-aiț ș ș ț
încălcat prerogativele! Nu era dreptul dumitale să iei decizia de a nu-mi da voie mie să
cer, să-mi cumpăr terenul, era atributul Consiliului Local. Drept urmare, eu am făcut acest
material, personalul din Primărie, dvs. lua i decizia.ț

Domnul consilier igănilă GeorgeȚ : inând că la începutul mandatului nostru deȚ
consilier, a i fost de acord ca să nu vindem, ci doar să concesionăm, rog to i colegii de laț ț
masa P.S.D.-ului, cu care am avut o în elegere i o avem în continuare, i de la A.L.D.E.,ț ș ș
să nu voteze....

Domnul primar Barbu Nicolae: Haide i să semnăm un protocol!ț
Domnul consilier igănilă GeorgeȚ : Este foarte prost acel magazin acolo!
Domnul primar Barbu Nicolae: Dvs. ve i ac iona în consecin ă.ț ț ț
Domnul consilier Vladu Alexandru: Salut în elegerea P.S.D.-P.N.L.! Cu noi nu areț

nici o în elegere, dar noi nu votăm acest proiect.ț
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Trecem la vot. Cine este pentru?

10 voturi pentru. Împotrivă? 7 voturi împotrivă (doamna Sîrbu Adelina, domnul Matei
Mihai, doamna Meclea Alina, doamna Ciulacu Mirela, domnul Vladu Alexandru, domnul
Muscalu Ionel,  domnul igănilă George). Abţineri? 2 ab ineri (domnul Pick Ladislau,Ț ț
domnul Gâdea Gheorghe). 

Punctul  23:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  închirierii  prin  licita ieț
publică  deschisă  cu  strigare  a  unui  teren  ce  apar ine  domeniului  public  alț
Municipiului Giurgiu

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de urbanism.
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz nefavorabil.
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Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la
vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  14 voturi  pentru.  Împotrivă?  3
voturi  împotrivă  (domnul  Vladu  Alexandru,  domnul  Muscalu  Ionel,  domnul  igănilăȚ
George). Abţineri? 2 ab ineri (domnul Gâdea Gheorghe, doamna Sîrbu Adelina).ț

Punctul  24:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea indicatorilor  tehnico  -
economici  actualiza i,  pentru  obiectivul  de  investi ii  „Modernizare  stadionț ț
Dunărea”

Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-
finanţe.

Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii?
Domnul consilier Cioacă Ionuț:  Aici eu a  vrea să fac o mică precizare, ace tiș ș

indicatori nu sunt actualiza i, acum sunt prima dată aproba i. i la punctul 25 i la, s-aț ț Ș ș
strecurat cuvântul actualiza i, trebuie scos.ț

Doamna  consilier  Ciocîltan Falan Corina Ionela:   Discuţii?  Dacă nu mai sunt,
supun  la  vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  19  voturi  pentru.
Împotrivă? Abţineri?

Punctul  25:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea indicatorilor  tehnico  -
economici,  pentru  obiectivul  de  investi ii  „Modernizare  carosabil  Fundăturaț
Aleea Plantelor”

Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-
finanţe.

Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la
vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  19  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  26:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea indicatorilor  tehnico  -
economici, pentru obiectivul de investi ii „Modernizare carosabil strada Pictorț
Grigorescu, tronson strada Pictor Andreescu - strada Videle”

Domnul primar Barbu Nicolae: Am o rugăminte aici, să modifica i, nu este stradaț
Videle, este strada Vidra. Pâna la strada Vidra, pentru că strada Vidra intră pe proiectul, e
deja aprobat, cu indicatori cu tot, i linia Videle i strada Vidra. Acesta este tronsonul deș ș
la Pictor Andreescu până la strada Vidra. Pentru că strada Vidra, deja e aprobat indicatorii
pe proiect, au tot ce le trebuie, au finan are, au tot. Bucuros, domnule consilier?ț

Domnul consilier igănilă GeorgeȚ : Da, dar vreau să vă mai întreb ceva.
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Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: La discu ii! ț Raportul comisiei de
buget-finanţe.

Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii?
Domnul consilier igănilă GeorgeȚ : Un singur amendament i mă rog în continuareș

de dvs., haide i să le băgăm i gaze, să le punem toate utilită i i după aceea să venim cuț ș ț ș
asfaltul.

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, cred că începe i să nu mai ine iț ț ț
zona de acolo.  Să-i  spun domnului  Măroiu? O secundă! Citi i  foarte bine!  Tronsonulț
acesta de la Pictor Andreescu i până la Vidra, are gaze.ș

Domnul consilier igănilă GeorgeȚ : Pictor Andreescu?
Domnul primar Barbu Nicolae: De la Pictor Andreescu i până la Vidra!ș
Domnul  consilier igănilă  GeorgeȚ :  Pictor  Andreescu?  Nu  are.  Pe  Pictor

Grigorescu, domnule primar!
Domnul primar Barbu Nicolae: Pictor Grigorescu, de la Pictor Andreescu până la

Vidra, are gaze. Acest proiect pe care noi îl asfaltăm, are gaze. De ce l-am aprobat pe
acesta? După ce am făcut harta străzilor, strada care a intrat pe proiectul european pe 4.1.
de  asfaltare,  Pictor  Grigorescu  de  la  Bălănoaiei  până  la  Pictor  Andreescu  i  Pictorș
Andreescu total, pentru că pe acolo trece mijlocul de transport, era trecut în proiectul
acesta. Partea din dreapta, cu Dâmbovi ei cu toate străzile erau trecute tot în proiectulț
Ansamblul 2 de la PNDL i rămâsese acest tronson necuprins, nici într-un proiect nici înș
altul. Din cauza aceasta am refăcut acum documenta iile i bucă ica de la blocurile ANLț ș ț
i  până  la  Vidra  se  face  prin  acest  proiect.  Au  gaze  pe  tronsonul  acesta,  pe  Pictorș

Grigorescu, de la Pictor Andreescu până la Vidra. Gazele pe Pictor Andreescu se vor
realiza în anul următor, pentru că dacă ne apucam anul acesta, tiam clar că nu vom veniș
cu asfaltarea i destul am pătimit sfâr itul de an că nu s-a lucrat cum trebuie i au răscolitș ș ș
pământul i au creat disconfort cetă enilor. Dacă intram anul acesta i tăiam strada Pictorș ț ș
Andreescu i o mai i tăiam transversal, ne spuneam oamenii: domne, ce a i apucat-o a aș ș ț ș
devreme, dacă tia i că veni i cu asfaltarea mai târziu? De aceea, am vorbit cu Wirom iș ț ț ș
vom face aduc iunea de gaz, Pictor Andreescu până la intersec ia cu Negru Vodă, inclusivț ț
Negru Vodă până la barieră, va intra prin acest proiect.

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Trecem la vot. Cine este pentru?
19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?

Punctul  27:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  indicatorilor  tehnico  -
economici, pentru obiectivul de investi ii „Modernizare carosabil strada adiacentț
cale ferată, tronson strada Gorneni - Mără e ti”ș ș

Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-
finanţe.

Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 
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Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la
vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  19  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  28:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  indicatorilor  tehnico  -
economici,  pentru obiectivul de investi ii  „Reamenajare strada Gării,  tronsonț
Pia a Gării - CEC”ț

Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-
finanţe.

Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Discuţii? Dacă nu sunt, supun la
vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  19  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  29:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  indicatorilor  tehnico  -
economici,  pentru  obiectivul  de  investi ii  „Sistematizare  vertical  ansambluț
blocuri zona PT18”

Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-
finanţe.

Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la
vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  19  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  30:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  indicatorilor  tehnico  -
economici,  pentru obiectivul  de  investi ii  „Reabilitare  re ea  de  apă pe  stradaț ț
Ghizdarului – tronson strada Ulmilor – bariera Ghizdarului”

Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-
finanţe.

Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii?
Domnul primar Barbu Nicolae: Am o explica ie de dat i trebuie s-o dau. Domnuleț ș

consilier,  ti i  de  ce  schimbăm?  i  să  ti i  că  în  Giurgiu  toate  străzile  au  apă,  toateș ț Ș ș ț
străzile! Nu există nici o stradă fără apă. Niciuna, în acest moment în ora . Au fost multe.ș

tim, că împreună am preluat, cred că 15% nu aveau i  pe 68 de străzi am schimbatȘ ș
conducta. Există un proiect european tranfrontalier, finan at prin Consiliul Jude ean deț ț
reasfaltare a DJ503, dacă nu mă în el, oseaua Ghizdarului până pe la Toporu. i le-amș ș Ș
cedat tronsonul de la bariera Alexandriei până la ie irea din ora  celor de la Consiliulș ș
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Jude ean  să-l  asfalteze  prin  acest  proiect.  Ne-au  trimis  o  comunicare  acum  o  lunăț
jumătate, două, să facem tot posibilul ca să realizăm toate utilită ile pe această stradăț
pentru că din primăvară vor intra cu asfaltarea. Tronsonul acesta, din adresa pe care am
primit-o de la Apa Service, este realizat de Uzina de apă cu eavă veche de metal i să nuț ș
avem surpriza ca după ce am asfaltat,  să avem defec iuni,  să se spargă sau să creezeț
probleme în zonă, mai ales că este proiect european i 5 ani de zile nu ai voie să intervii.ș
Am luat  decizia  de  a  face  cât  mai  repede  această  lucrare  i  în  martie-aprilie  să  fieș
finalizată  execu ia.  A a că,  iarna aceasta,  cum o vrea bunul  Dumnezeu,  ger  să  fie  iț ș ș
ghea ă, în rest ploaie să nu fie, dar se va realiza până în aprilie. De aceea am făcut acestț
proiect!

Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Supun  la  vot  proiectul  de
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?

Punctul  31:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  modificării  indicatorilor  
tehnico - economici pentru obiectivul de investi ii „Reamenajare Parc Expofloraț
i amplasare statuie Regina Maria”ș

Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-
finanţe.

Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la
vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  19  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  32:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  rectificării  Bugetului  de  
împrumuturi interne pe anul 2018

Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-
finanţe.

Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la
vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  19  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului local de 
venituri şi cheltuieli pe anul 2018 şi a Listei de Investiţii aferente

Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-
finanţe.

Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 
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Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la
vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  19  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  34:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  organizării  licita iei  de  ț
subconcesionare  teren  în  data  de  14.02.2019  i  aprobarea  documenta iei  de  ș ț
atribuire  necesare  desfă urării  licita iei  organizate  de  Administra ia  Zonei  ș ț ț
Libere Giurgiu

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan Falan Corina Ionela:   Raportul  comisiei  de buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Discuţii? Dacă nu sunt, supun la

vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  19  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare a 
unui teren situat în Municipiul Giurgiu către Operatorul Regional S.C. Apa  
Service S.A. Giurgiu

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan Falan Corina Ionela:   Raportul  comisiei  de buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Discuţii? Dacă nu sunt, supun la

vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  19  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  36:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  prelungirii  perioadei  de  
valabilitate  a  Contractului  de  închiriere  nr.50.115/15.12.2015,  încheiat  între  
Municipiul Giurgiu i Societatea Comercială C.S.V. CONDORS S.R.L.ș

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
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Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la
vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  19  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  37:  proiect  de  hotărâre  privind stabilirea  Listei  de  priorită i  pentru  ț
repartizarea locuin elor socialeț

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la

vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  19  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permite i, e bine să informăm cetă enii.ț ț
Există  o  reglementare  i  dacă  a i  observat  i  în  2017 i  în  2018,  suntem obliga i  săș ț ș ș ț
evaluăm toate dosarele care sunt pentru locuin e sociale i să le aprobăm pentru cele careț ș
îndeplinesc criteriile i  le stabilim priorită ile în func ie de punctajul  ob inut.  Dacă înș ț ț ț
2016 oamenii nu prea mai aveau încredere i ne-am trezit decât cu vreo 149 de dosare înș
regulă, din vreo 2 mii i vreo câteva sute de cereri. Am pus la dispozi ie i am repartizatș ț ș
90 de locuin e. Între timp s-au mai dat locuin e care au fost la persoane pe care le-amț ț
evacuat datorită neplă ii sau pentru faptul că nu mai îndeplineau condi iile i acum avemț ț ș
această listă de priorită i cu locuin e sociale. ț ț

A  dori  să  transmit  cetă enilor  care  i-au  depus  aceste  dosare  de  locuin e,  săș ț ș ț
studieze lista i dacă au conform regulamentului aprobat în Consiliu, dacă au de făcut oș
contesta ie sau gândesc că poate punctajul nu este bun sau că s-a gre it cumva, acesteț ș
lucruri  sunt  publice.  Deci,  criteriile  de  evaluare  sunt  publice,  le  găse ti  i  pe  site-ulș ș
Primăriei.  Oricine poate să  acceseze site-ul  Primăriei  i  să  vadă acele  criterii  i  să- iș ș ș
stabilească singuri punctajul i în func ie de acest lucru, dacă se consideră nedreptă it, areș ț ț
termen  30 de  zile  să  depună contesta ie.  După această  perioadă,  devine  definitivă  iț ș
urmează să o punem în aplicare. Acestă listă va fi afi ată la avizierul din cadrul Primărieiș
i la avizierul de afară, de pe bulevardul CFR.ș

Punctul  S01:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  depunerii  dosarului  de
finan are a proiectului Festivalul ”Dunărea la Giurgiu”, pentru finan are prinț ț
Programul Opera ional pentru Pescuit i Afaceri Maritime (POPAM) 2014-2020,ț ș
în cadrul Măsurii 2 - ”Promovarea zonei i a produselor pescăre ti din teritoriulș ș
FLAG”

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
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Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-
finanţe.

Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii?
Domnul consilier Cioacă Ionuț: La punctele 1, 2, 5 i 6, nu particip la discu ii iș ț ș

nici nu votez.
Domnul primar Barbu Nicolae: Este reprezentantul FLAG-ului.
Domnul consilier Vladu Alexandru: A  dori să ne informeze i pe noi cineva despreș ș

ce este vorba, că sunt proiecte suplimentare i ne-am uitat un pic acum pe ele. Nu ne dămș
seama ce proiecte sunt. Să ne informeze ce proiecte sunt i ce...ș

Domnul primar Barbu Nicolae: O să încerc să vă explic eu, că Ionu  era cel careț
trebuie să vă informeze, dar m-a anun at că nu poate.  O să vă informeze când ie imț ș
afară,  dar  acum  vă  informez  eu.   Pe  Programul  Opera ional  de  Pescuit  i  Afaceriț ș
Maritime în cadrul FLAG-ului Giurgiu au fost, cred, 2 milioane de euro destina i pentruț
activită i.  Depunem acest  prim proiect  pentru  realizarea  unui  festival  la  Giurgiu,  unț
festival al produselor pescăre ti, în care primim 300.000 de euro să realizăm acest festivalș
al tradi iilor pescăre ti la Giurgiu. Finan area este 100%! Deci, în cadrul zonei care s-aț ș ț
creat, se va crea în viitor la Canalul Cama, în zona unde am mai făcut proiect pe FLAG-ul
acesta, în zona respectivă. Eu tot sper că vom reu i să cumpărăm terenul unde e acelș
operator cu îngră ămintele chimice. Acolo ar fi fost perfect, în stânga podului Bizets, săș
realizăm acest festival. Dar, cred eu că ne va permite i domni oara arhitect poate să neș ș
spună,  în incinta cetă ii,  în zona adiacentă pe care o amenajăm cu gradene,  putem săț
facem acest festival? Cei de la Cultură, Monumente, ne dau voie?

Domni oara Vărzaru Cătălinaș : Putem să discutăm cu ei, poate în vecinătate. 
Domnul primar Barbu Nicolae: La cetate avem 7.500 de metri. Cetatea efectivă

nu-i pe mai mult de 1.000 i ceva de metri. Deci, avem teren foarte mult. Eu zic pe zonaș
adiacentă cetă ii, fără să intervenim, punem gărdule e i nu urcă nimeni pe cetate. Putemț ț ș
să facem?

Domni oara Vărzaru Cătălinaș : O să solicităm un punct de vedere.
Domnul primar Barbu Nicolae: Am în eles. Vom găsi o zonă, dar eu cred că tot înț

zona  unde  avem pontonul  sau  în  viitor,  deja  am depus  proiectul  pentru  amenajarea
Canalului Cama pe Axa 4.2. din POR, un proiect de 5 milioane de euro i avem zonaș
amenajată pentru festivaluri. Va fi o zonă de a atrage turi ti în Giurgiu cu ocazia acestuiș
festival al tradi iilor pescăre ti.ț ș

Domnul consilier Vladu Alexandru: Am făcut un festival la cetate i am avut voie.ș
Domnul primar Barbu Nicolae: Lăsa i! Am făcut-o, dar a a mai.... O să vă spun laț ș

fiecare dintre proiecte ce reprezintă.
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Trecem la vot. Cine este pentru?

18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?
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Punctul  S02:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  depunerii  dosarului  de
finan are  a  proiectului  ”Tradi ii  i  obiceiuri  pescăre ti  dunărene în  teritoriulț ț ș ș
FLAG Giurgiu”, pentru finan are prin Programul Opera ional pentru Pescuit iț ț ș
Afaceri  Maritime  (POPAM)  2014-2020,  în  cadrul  Măsurii  2  -  ”Promovarea
zonei i a produselor pescăre ti din teritoriul FLAG”ș ș

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii?
Domnul primar Barbu Nicolae: Aici vă spun că este vorba de promovarea zonei.

Cred că sunt vreo 80.000 de euro, realizarea unui site interactiv, materiale informative,
distribuirea de căr i gastronomice, realizarea de site dedicat ac iunilor i tradi iilor. Deci,ț ț ș ț
partea  aceea  de  festival  de  obiceiuri  dunărene  este  strict  pe  organizare,  partea  de
publicitate o avem pe alt proiect, tocmai ca să beneficiem de mai mul i bani pe acestț
proiect european.

Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Supun  la  vot  proiectul  de
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?

Punctul S03:  proiect  de hotărâre privind aprobarea studiului  de oportunitate
privind achizi ia de autovehicule cu nivel scăzut de poluare, pentru transportulț
în comun

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii?
Domnul primar Barbu Nicolae: Aici a  dori să vă comunic că dacă cineva esteș

interesat,  poate să  studieze acest  material  de oportunitate.  Dacă nu mă în el,  doamnaș
Meca? E vorba de câte autobuze electrice?

Doamna Meca Ianca: Este vorba de 12 sau 13 autobuze cu combustibil mai pu inț
poluant,  care  autobuze  vor  fi  prinse  ca  valoare  de  investi ie  în  fiecare  din  cele  treiț
coridoare de mobilitate pentru care facem renovarea notelor de modernizare a culoarului
de transport, căii de rulare i achizi ia de auto. Însă, ghidul solicitantului ne cere în modș ț
expres aprobarea acestui studiu de oportunitate privind achizi ia de auto electrice. Este unț
document obligatoriu.

Domnul primar Barbu Nicolae: Auto mai pu in poluante!ț
Doamna Meca Ianca: Auto mai pu in poluante.ț
Domnul primar Barbu Nicolae: Aceste autobuze au între 10 i 12 metri i între 50ș ș

i 70 de călători.ș
Domnul consilier Muscalu Ionel: La Tracum?
Domnul primar Barbu Nicolae: Acolo va fi baza i le va prelua Tracum.ș
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Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Supun  la  vot  proiectul  de
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?

Punctul S04:  proiect  de hotărâre privind aprobarea rectificării  Bugetului de  
venituri i cheltuieli pe anul 2018 al Societă ii Comerciale GIURGIU SERVICII ș ț
PUBLICE S.A.

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna  consilier  Ciocîltan Falan Corina Ionela:   Raportul comisiei de servicii

publice.
Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz

favorabil.
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la

vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  19  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul  S05:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  documenta iei  tehnico-ț
economice (Memoriu justificativ) pentru proiectul ”Servicii transport pescari iș
agrement pe Canalul Sf. Gheorghe/Plantelor

Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-
finanţe.

Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Discuţii?
Domnul  primar  Barbu  Nicolae:  Aici  este  vorba  de  achizi ia  unei  nave  cu  oț

capacitate de 28 de locuri pentru transportul pescarilor i/sau turi tilor. Deci, vom avea oș ș
navă de agrement. Proiectul este de aproape 400.000 de euro plusTVA, această navă. Nu
am optat, era un model mai ieftin din fibră de sticlă, dar vreau ca cei care merg cu acest
mijloc de transport să aibe siguran ă în primul rând. Ori, în deltă po i să mergi cu fibra deț ț
sticlă, mergi u or, pe Dunăre, la Giurgiu po i întâlni un bu tean rămas pe Dunăre, po i săș ț ș ț
creezi o problemă atunci de avariere a acelei nave i am optat pentru o navă din metal.ș
Am fi putut să facem din aluminiu, dar era triplu ca bani, a a că acest proiect va permite,ș
pe  lângă  alte  proiecte  pe  care  o  să  le  depunem,  dezvoltarea  componentei  turistice  a
Giurgiului prin existen a unei nave de pasageri care să facă transportul pe Dunăre, să facăț
plimbări pe Dunăre, de agrement sau să ducă i pescarii, că până la urmă programul esteș
pentru pescari.

Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Supun  la  vot  proiectul  de
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?
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Punctul  S06:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  depunerii  cererii  de  
finan are a proiectului ”Servicii transport pescari i agrement pe Canalul Sf.  ț ș
Gheorghe/Plantelor”,  pentru  finan are  prin  Programul  Opera ional  pentru  ț ț
Pescuit  i  Afaceri  Maritime  (POPAM)  2014-2020,  în  cadrul  Măsurii  1  -  ș
”Diversificarea  activită ilor i sprijinirea comunită ilor pescăre ti, crearea de  ț ș ț ș
valoare adăugată i de locuri de muncă în teritoriul FLAG”ș

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la

vot  proiectul  de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  18  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri?

Punctul S07: proiect de hotărâre privind aplicarea UAT Municipiul Giurgiui la 
Programul privind reducerea emisiilor de gaze cu efect de seră în transporturi, 
prin promovarea infrastructurii pentru vehiculele de transport rutier nepoluant 
din punct de vedere energetic: sta ii de reîncărcare pentru vehicule electrice în ț
municipiile re edin ă de jude  - Ordin nr.760 din 17 iulie 2018ș ț ț

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Doamna  consilier  Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela:  Raportul  comisiei  de  buget-

finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii?
Domnul primar Barbu Nicolae: Aici este vorba de patru sta ii de încărcat pentruț

autovehicule  electrice.  Valoarea  totală  este  de  aproape  200.000  de  euro  finan at  dinț
programul  de  mediu.  Cofinan area  noastră  neeligibilă  este  de  85.000 lei,  iar  eligibilăț
pentru că are TVA, este 128.000 lei.  Cele patru sta ii  vor fi  amplasate, o dată în fa aț ț
sediului Primăriei, ce-a de-a doua pe Aleea Plantelor nr. 4, la Pia a de Pe te. Ce-a de-aț ș
treia,  la  Steaua Dunării  lângă Bazinul  de înot  didactic  i  ce-a  de-a patra,  pe oseauaș ș
Bucure ti  f.n..  Este  exact  în  fa a  Eurocar  Service,  chiar  pe  acel  teren,  pentru  că  amș ț
încercat  să  găsim  zonele  unde  să  putem să  le  racordăm la  o  sta ie  de  transformareț
puternică  care  să  le  permită  energia  electrică  necesară  i  fără  să  avem  costuriș
suplimentare de aduc iune a cablului. Ceea ce vreau să vă spun e că, dacă trei din ele vorț
fi cu plată, parcă a a este proiectul, cea din fa a Primăriei va fi gratuit. Am observat acestș ț
obicei  sau această practică în capitalele europene.  În fa a Primăriei  există o sta ie  deț ț
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încărcat în care sunt sta ionate ma inile Primăriei i să lase loc celor care vor să încarceț ș ș
acele mijloace electrice.

Domnul consilier igănilă GeorgeȚ : Eu, unul nu a  fi de acord cu montarea uneiaș
dintre cele patru sta ii în fa a Primăriei.ț ț

Domnul primar Barbu Nicolae: Haide i să vă spun! Ulmi e un ora  mic i aveau înț ș ș
fa a  Primăriei  o  sta ie  de  umplere  i  în  fiecare  seară  sta iona  o  Tesla  electrică  de  oț ț ș ț
frumuse e rară. Toată lumea se uita la ma ină i se uita i la Primărie.ț ș ș ș

Domnul  consilier igănilă  GeorgeȚ :  Da,  dar  să  copiem  ceva  frumos  pentru
municipiu!

Domnul primar Barbu Nicolae: Încurajăm până la urmă folosirea energiei verzi.
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Trecem la vot. Cine este pentru?

19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?
Pe ordinea de zi mai avem:
Informare privind Decizia nr.15/1 din 27.11.2018 a Curţii de Conturi a României –

Camera de Conturi Giurgiu, de prelungire a termenului pentru realizarea măsurilor de la
pct.II.1, pct.II.4. i pct.II.5, dispuse prin Decizia nr.15 din data de 24.08.2017 la U.A.T.ș
Municipiul Giurgiu.

 Diverse:

Domnul  consilier Matei  Mihai:  Referitor  la  sumele  de  bani  alocate  pentru
împodobirea  parcului  Alei.  Cred  că  to i  sau  majoritatea  colegilor,  i  dvs.  i  mul iț ș ș ț
giurgiuveni, dacă dvs. considera i că un corcodu  săbatic peste care a fost pusă o pânză iț ș ș
trei globuri i cu o instala ie de iluminat, poate să coste 300 de milioane?ș ț

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu tiu de unde a i scos 300, dar, în sfâr it!ș ț ș
Domnul consilier Matei Mihai:  Vrem i noi o copie după facturile cu care s-auș

achizi ionat. Sunt ni te bani arunca i pe fereastră! Mai bine luam altceva pentru elevi.ț ș ț
Asta, pentru că sunt mai liberal decât dvs., domnule primar!

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu a i fost i nici nu o să fi i! Să vă spun un sigurț ș ț
lucru: ave i dreptul, nu noi, ave i dreptul dvs., personal i oricare dintre dvs., dacă zicemț ț ș
noi, o s-o face i din partea grupului parlamentar, dar dacă ridica i dvs., zic eu, am dreptulț ț
i ave i dreptul, domnule consilier, să cere i orice factură vre i i v-o punem la dispozi ie.ș ț ț ț ș ț

Ave i dreptul să solicita i, să vede i pentru că totul s-a făcut transparent.Cel pu in, dacăț ț ț ț
nici  anul  acesta  în  care  am implicat  colile,  directorii,  dumnealor  la  rândul  lor  suntș
ordonatori ter iari de credit. Asta înseamnă că au controlul asupra banilor a ceea ce auț
luat. Ei au controlul, nu noi! Ei vor avea controlul Cur ii de Conturi privind modul cum s-ț
au realizat aceste investi ii, iar suma de 300 de milioane e eronată. Maximul a fost deț
22.000 de lei plus TVA. Sunt coli care au folosit i 20 i 15 i 18, atât au considerat ei peș ș ș ș
proiectul lor. Nu toată lumea a cheltuit suma cât noi le-am stabilit, iar după ce se va face
la sfâr itul anului o ierarhizare a impactului asupra modului cum au lucrat, ultimul dinș
listă care nu a beneficiat de sus inere i de like-uri, va pierde din suma de bani din anulț ș
următor i suma se va duce la primii trei. i acordăm din economiile pe care le facem laș Ș
aceea i sumă de bani acordată, economie. Luăm de la cei care nu au fost în stare să-iș
cheltuie, a a cum spune i dvs., corect i prin like-uri s-a văzut clar cine a fost pregătit i aș ț ș ș
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făcut lucru bun i cine nu. Partea aceea de oportunitate, domnule consilier, vreau să văș
spun că, prin votul cetă enilor, mi-a acordat acest drept i vă rog să-mi da i voie să măț ș ț
folosesc de acest drept, privind oportunitatea. Mai departe, când ve i sta în locul meu, ve iț ț
stabili ce crede i dvs. că este mai bine pentru cetă eni. Duce i-vă la coală i spune i-leț ț ț ș ș ț
elevilor că au lucrat prost!

Doamna consilier Pălăngeanu Dunia: Doar câteva cuvinte! Mă transform pu in înț
purtătorul de cuvânt al creatorilor din regiunea transfrontalieră Giurgiu-Ruse, care au fost
inclu i  în  această  lucrare  pe  care  a i  primit-o.  ”Constela ii  dunărene”  se  nume te.  Oș ț ț ș
lucrare reprezentativă pentru via a spirituală  din zona Giurgiu-Ruse,  unde apar  26 deț
poe i, 15 din Giurgiu, 11 din Ruse, 9 arti ti plastici, 4 din Giurgiu, 2 din Ruse i 3 dinț ș ș
Bucure ti, care au aderat la această mi care culturală. Lucrarea a fost lansată la Giurgiuș ș
pe 15 iunie, apoi la Bucure ti la Uniunea Democrată Bulgară, la Târgul Interna ional deș ț
Carte Gaudeamus, în prezen a colegilor din Ruse-Bulgaria i la Noaptea Bibliotecii, aici,ț ș
la Giurgiu. Mediatizată de asemenea, în mass-media română i bulgară.ș

Totodată, ieri am luat parte la o lansare de carte – ”Trăiri”, de asemenea finan atăț
ca i aceasta, de Primăria i Consiliul Local Giurgiu, a profesorului Victor Enache dinș ș
Gostinu.  Lucrare  care  a  apărut  în  cadrul  colec iei  ”Biblioteca  giurgiuveană”,  pe  careț
consilierii locali, Primăria o finan ează. Mul umim i ”La mul i ani”!ț ț ș ț

Doamna  consilier Ciocîltan  Falan  Corina  Ionela: Declar  închisă  edin a  i  văș ț ș
mul umesc pentru participare!ț

Şedinţa se încheie la ora 1537.

          P R E Ş E D I N T E,

   Ciocîltan Falan Corina Ionela          SECRETAR,
     

                                     Băiceanu Liliana                   ÎNTOCMIT,
                        

           Stanciu Violeta
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